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Swedish Association of American Square Dance Clubs 
 

Svenska Squaredansförbundet 
 
9nov2023 Protokoll 2023:8  

 

 

Styrelsemöte torsdag 9 november 2023 kl 18.30 

Webbmöte, Zoom 

Närvarande 

Ing-Marie Lindh, redaktör   

Elinor Metsjö, vice ordförande   Kim Bergström 
Mia Mutembei, sekreterare   Rolf Boettge 

Lina Spong, kassör   Lars Eriksson 

Frånvarande: Annika Myhrberg, ordförande 

 

1.  Mötets öppnande 
Elinor hälsar att Annika är sjuk. Elinor utses därför till 

mötesordförande. 

2.  Fastställande av dagordning 

Lars: lägger till 6c, att sätta ett datum för när preliminärt bokslut 

ska vara färdigt.  

3.  Val av justerare  

Kim Bergström 

4.  Föregående mötesprotokoll 

Ingen diskussion. 

5.  Inkomna skrivelser 

a) Inbjudan Mötets dag i Halmstad 29-30 jan-24 
Turism-organisationer från olika städer träffar ideella 

organisationer. Lars har möjlighet att delta om Annika inte kan. 

Stämmer av med Annika om vem som åker. 

6. Ekonomi 
a) Resultat- och balansräkning  

Bokföringen med anledning av seminariet pågår.  
b) Status kundfordringar.  

Klubbar har betalat in de försenade avgifterna. De klubbar som 
har skuld till förbudet planerar i de flesta fall för nedläggning. De 

har kvar att betala för Square-Info.   
c) Datum för preliminärt bokslut 

Bokslutet ska vara klart och lämnas till revisorerna 31/3. Beslut: 
Lina presenterar preliminärt bokslut senast 11/2. Vi fastställer 

bokslutet på zoommöte som hålls i andra halvan av februari. 
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7. Aktiviteter 
a) Seminarium (21-22/10-23) – uppföljning 

Seminariegruppen lämnar konstruktiv feedback till föreläsarna i 

marknadsföring. World café-diskussionerna var mycket bra. Roligt 
att det faktiskt var en del nya seminariedeltagare. Styrelsen avser 

att presentera ett material i början av året av det vi har lärt oss på 
seminariet.  

b) Höstens webbinarier  
Kim har uppdaterat hemsidan om kommande webbinarier. 22/11 

med Ronja Höjer om Buffalos Square Up och Gunilla Hammarlund 
om Dansföreningen Hörnets intensivkurser.  

c) Övriga aktiviteter 
Datum för digital ordförandeträff fastställs torsdag 8/2 18.30-

20.30.  Elinor, Annika och Rolf planerar innehållet. 

8. Convention 

a) Convention 2023 – har inte inkommit med någon rapport. Mia 
kontaktar Eva om den. 

b) Convention 2024 – just nu finns inget att rapportera. 

Conventiongruppen får i uppdrag att kontrollera om boendet för 
callerna är ändrat samt om dessa fått informationen. 

c) Convention 2025 - (fastställande av per capsulam-beslut) 22/10 
-23 fattade vi beslut om arrangör och datum för convention 2025. 

Beslutet fastställs. Convention hålls 7-9 juni 2025. Vi bildar 
conventiongrupp för C2025 på nästa möte. En app för 

dansprogrammet diskuteras av conventiongruppen. 

9. Klubbar  

a) avslutade klubbar/klubbärenden finns dokumenterade för 
styrelsen i dokumentet på driven.  Ca 16 klubbar har fått 

påminnelse om att fylla i inregistreringsuppgifterna.  
b) klubbsamarbete – Mellansverige och Västsam har var sina 

möten inbokade. Västsam planerar möte som avslutas med 
teorikurs. Rolf kontaktar dem för att se om kursen kan erbjudas 

fler klubbar. Ämnet från seminariet - klubbsamverkan - kan också 

vara ett av ämnena på ordförandeträffen. 
c) SACT – Vi bjuder in SACT till ett kommande digitalt möte i feb – 

mars. Vi har haft kommunikation mellan förbunden och i och med 
seminariet känns samarbetet positivt. Vi utvärderar seminariet 

tillsammans. 

10. Rapporter 

a) Annika och Elinor har skrivit och skickat in ansökan om bidrag 
till centrala amatörkulturorganisationer från Kulturrådet. Vi 

ansöker om 80 000kr. I ansökan tar vi bl a upp den nya 
rekryteringsgruppen och planerade utbildningar och kurser. 

Kulturrådet frågar även om tillgänglighet. 
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11. Square-Info 
Det finns fortfarande möjlighet att lägga till något ytterligare 

material. Eventuellt en blänkare om datum för ordförandeträff.  

Lars skriver förbundsnytt till nr 1:2024, deadline 1/2 -24. 

12. Övriga frågor 

Inga frågor anmälda.  

 

13. Nästa möte  
20-21/1-24 (fysiskt möte) i Västerås. Ing-Marie tar upp offerter 

från hotellen. 

14. Avslutning 

Elinor avslutar mötet. 

  

 

 

Elinor Metsjö 

mötesordförande 

 

 

 

Kim Bergström 

justerare 

  

 

 

 
Mia Mutembei 

sekreterare 

  


